

公共小巴及的士燃料 (柴油及汽油) 補貼加油表格 (適用於非使用油卡之交易)

Fuel Refilling Form for Public Light Bus and Taxi Fuel Subsidy (Diesel and Petrol) (for transactions not using fleet cards)

由油公司職員填寫 To be filled in by oil company's staff

日期 Date	車牌號碼 Registration Mark	車種 * Vehicle Type *			所加燃料容量 Volume of fuel refilled (公升 Litre)	單據金額 Receipt Amount (港元 HKD)
1/5/2022	AB1234	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	60	780
		綠色小巴 Green Minibus	紅色小巴 Red Minibus	的士 Taxi		

* 請在正確方格內填上 Please check the correct box

注意事項 Points to Note

- 此表格上的資料應與單據上的相同，所有更正均應反映在此表格及加油單據上。
Information on this form should be the same as that on the fuel receipt. Adjustments, if any, should be reflected on both this form and the fuel receipt.
- 此表格必須附有燃料補貼的專用印章方為有效。請同時檢查加油單據，確保亦已蓋上專用印章。
This form is effective only if the dedicated chop for fuel subsidy is affixed. Please ensure that the dedicated chop is affixed on the fuel receipt as well.
- 油公司職員務必填妥此表格。請司機 / 營辦商將此表格及加油單據正本一併妥善保存，作申請公共交通燃料補貼之用，如有需要，請自行複印。
This form should be completed by oil company's staff. Drivers/Operators should keep proper custody of this form together with the original fuel receipt for fuel subsidy application. Please make copy for retention if necessary.

由油公司職員在此蓋上燃料補貼專用印章
Oil company's staff to affix dedicated chop for fuel subsidy here

